
              Referat møte 17.06.14 

 

Tilstede fra rådgivende referansegruppe: Helge Kvam, Einar Vatne, Øyvind 

Oddekalv, Helge Hitland, Terje Sætre, Merethe Landaas, Reidun Sæbdal 

Fra Ungdomskontakten Salto; Marit Midtgård og Ingrid Bekkenes 

 

 Avslag på søknad om midler til kommunalt rusarbeid.  

 

 Einar informerer om at han har sendt skriv til politirådet der han ønsker 

at Ungdomskontakten Salto skal ha samtaler med ungdommer som blir tatt 

av politiet ifht rus. Han ønsker videre at Ungdomskontakten Salto styrkes 

med en stilling på 80-100 % for å kunne gjennomføre disse samtalene. 

Einar informerer videre at det er ordførere i de forskjellige kommunene 

som har presset på for å få et felles og likt oppfølgingstiltak for alle 

kommunene i Nordhordland: 

 

 Ungdomskontakten Salto skal delta på årets sommerskole i regi av 

Hordaland fylkeskommune og Røde Kors. 

 

 Ungdomskontakten Salto har blitt kontaktet av Nils Arne Frøseth hos 

Norli ang å arrangere en tema dag/kveld med tema rus. So ro, av Monika 

Nordland Yndestad, er en bok som belyser dette temaet, og som er i salg 

hos Norli. Det skal avgjøres på neste møte om Ungdomskontakten Salto 

skal gjennomføre dette. 

 

 Det er søkt SEPREP videreutdanning for de ansatte ved 

Ungdomskontakten Salto.  

 

 Einar Vatne slutter som lensmann, han informerer om at Kjell Idar 

Vangberg stiller i rådgivende referansegruppe. 

 

 NYTT MØTE TORSDAG 4 SEPTEMBER KL 8.30 


